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Betreft: Zwerfdieren Maasland

Geacht college, 

Voor de vergadering van 6 maart 2024 van de commissievergadering van de gemeenteraad van 

Venray, stelden de collega’s van D66 Venray vragen aan het college over de toekomst van de 

opvang van zwerfdieren in onze regio. Uit de beantwoording van die vragen blijkt dat “de gemeente 

Bergen, Horst aan de Maas, Venlo samen met ons [Venray] een  contract aan gaan met 

Maasland/Dabno”. Verderop wordt aangegeven dat de gemeenten een contract met Maasland 

aangaan voor de duur van 10 jaar.

De laatste informatie die wij als gemeenteraad ontvingen over dit thema dateert van een 

raadsinformatiebrief van 30 januari van het college van B&W. In deze informatie staat het 

volgende:

“We zijn druk in overleg met diverse  partijen om zowel op korte als op lange termijn een 

structurele mogelijkheid te creëren. Die  gesprekken zijn nog niet afgerond en dus hebben we geen 

zicht op onder andere de financiële  consequenties. Zelf een opvang te realiseren met andere 

Noord-Limburgse gemeenten (zoals  ROZE in Eindhoven) is een mogelijkheid die we niet uitsluiten 

en meenemen in het overleg dat we met de diverse partijen voeren.”

Intussen blijkt dus dat de gemeente Venlo zich al voor 10 jaar aan de zwerfdierenopvang Maasland 

in Oss heeft gecommitteerd. Dit verrast ons en leidt bij onze fractie tot een aantal vragen:

1) Klopt de informatie die het college van B&W van Venray aan de gemeenteraad heeft 

verstuurd met betrekking tot de samenwerking – waarin ook Venlo participeert – met 

Maasland voor 10 jaar?

2) Zo ja: waarom heeft het college nagelaten om de Venlose gemeenteraad hierover te 

informeren?

3) Zo ja: waarom heeft het college deze keuze gemaakt en is er niet voor bijvoorbeeld een 

alternatief gekozen zoals in de raadsinformatiebrief van 30 januari verwoord werd? Wij 

vinden dat op en neer rijden met dieren naar Oss niet per se een wenselijke situatie en 

hadden liever een meer lokale oplossing gezien in samenwerking met de andere 

regiogemeenten.

Het college van de gemeente Venray heeft aan de gemeenteraad om extra budget gevraagd om de 

opvang van zwerfdieren in Oss per 1 april te gaan onderbrengen. Maasland blijkt immers een stuk 

duurder te zijn dan Smakterheide. 

4) Als Venlo inderdaad ook deelneemt aan dezelfde zwerfdierenopvang, hoe veel gaat dat ons 

dan kosten? En waarom hebben wij daarvoor als gemeenteraad – met budgetrecht – nog 

geen raadsvoorstel gezien?

https://venray.raadsinformatie.nl/document/13884616/1


Met vriendelijke groet, 

Marc Vervuurt (D66)


